

全国中文核心期刊
中国科技核心期刊
中国科学引文数据库来源期刊
RCCSE中国核心学术期刊

ISSN 2095-0756
CODEN ZNDXBB

浙江农林大学学报

JOURNAL OF
ZHEJIANG A&F UNIVERSITY

2018年12月 第35卷 第6期

Vol. 35 No. 6 Dec. 2018



中国 浙江 杭州
HANGZHOU ZHEJIANG CHINA



万方数据

浙江农林大学学报

Zhejiang Nonglin Daxue Xuebao

2018年12月20日

第35卷 第6期

目 次

立体生态模块处理杭州市玉皇山南基金小镇水体氮的效果 裴建川, 张书廷, 杨金艳, 张 进 (987)	
杭州临安一次严重大气污染过程的气温与污染物特征 王 维, 侯 平, 严淑娴, 王宇胜 (997)	
热解温度对典型南方木本园林废弃物生物质炭理化特性的影响 赵伟宁, 杨 兴, 何丽芝, 郭 佳, 王海龙 (1007)	
上海市人工林土壤理化性质与群落特征的相关性 许俊丽, 张桂莲, 张希金, 高志文, 仲启铖, 张亚萍, 宋 坤, 达良俊 (1017)	
林业废弃物基质配方特性及其对柚木生长的影响 艾娟娟, 厚凌宇, 邵国栋, 李智超, 卢立华, 李朝英, 孙启武 (1027)	
色季拉山急尖长苞冷杉天然更新影响因素 王瑞红, 李江荣, 潘 刚 (1038)	
半干旱黄土丘陵区河北杨和油松生长季树干液流特征 刘 巍, 魏天兴, 朱清科 (1045)	
西双版纳热带季节雨林和橡胶林凋落物的持水特性 熊 壮, 叶 文, 张树斌, 陈 辉 (1054)	
基于三维激光点云的城市绿化树种材积及树干碳储量无损精确测算 徐诗宇, 施拥军, 冯晟斐 (1062)	
基于 GF-1 PMS 影像和 k -NN 方法的延庆区森林蓄积量估测 王海宾, 彭道黎, 高秀会, 李文芳 (1070)	
云南松林分平均胸径生长模型及模型参数环境解释 罗恒春, 张 超, 魏安超, 张 一, 黄 田, 余哲修 (1079)	
基于面向对象和随机森林模型的杭州湾滨海湿地植被信息提取 穆亚南, 丁丽霞, 李 楠, 陆琳莹, 吴 明 (1088)	
接种不同根瘤菌对花榈木幼苗光合生理的影响及促生效应 段如雁, 韦小丽, 安常蓉 (1098)	
厚竹笋孕成竹过程中内源激素动态变化 黎祖尧, 张艳华, 张 雷, 李 苑, 孙娅东 (1107)	
小白菜不同叶期及不同叶位硫苷的质量摩尔浓度 马永华, 陈文妃, 陈凌云, 韦俊涛, 郁有健, 朱祝军 (1115)	
营养液中添加不同盐类对水培番茄果实糖组分和相关酶活性的影响 钱武兵, 李建设, 高艳明, 周文波 (1120)	
不同人工饲料对斗米虫生长发育的影响 刘 鹏, 刘美娟, 刘恒圣, 金明霞 (1128)	
猪圆环病毒 2 型 Taqman 探针法实时荧光定量 PCR 检测方法的建立 石 林, 吴 瑗, 巴少波, 刘正奎, 陈 琳, 王 磊, 邵春艳, 孙 静, 周莹姗, 王晓杜, 宋厚辉 (1133)	
农户人力资本对林地流入行为的影响 陈 俊, 沈月琴, 周 隽, 方秋爽, 梅雨晴 (1139)	
基于遥感的中原城市群区域生态资产评价 王万同, 王金霞, 付 强 (1146)	
文献综述	
棉纤维发育的遗传特性及相关基因的研究进展 毛 玮, 曹跃芬 (1155)	
景天属植物研究综述 张 洁, 尹德洁, 关海燕, 屈琦琦, 董 丽 (1166)	
研究简报	
毛竹植硅体微观形态及稳定性的扫描电镜初探 赵丽华, 黄程鹏, 王悦悦, 黄张婷 (1177)	
磁化水处理对桑树硬枝扦插生根生理的影响 毕思圣, 张志浩, 刘秀梅, 朱 红, 孟诗原, 张 瑛, 王华田 (1182)	
《浙江农林大学学报》获评“2018年度中国高校百佳科技期刊” (1053)	
《浙江农林大学学报》2019年征订启事 (1181)	
《浙江农林大学学报》2018年第35卷总目次 (I)	

第35卷 终

期刊基本参数: 33-1370/S*1984*b*A4*202*zh*P*¥20.00*1 200*24*2018-12-20

Contents

- Nitrogen removal in landscape water bodies using a vertical ecological module in Yuhuang Shannan Fund Town PEI Jianchuan, ZHANG Shuting, YANG Jinyan, et al. (987)
- Atmospheric temperature and pollutants on heavy pollution days in Lin'an, Hangzhou WANG Wei, HOU Ping, YAN Shuxian, et al. (997)
- Pyrolysis temperature with physicochemical properties of biochars derived from typical urban woody green wastes in southern China ZHAO Weining, YANG Xing, HE Lizhi, et al. (1007)
- Soil physical and chemical properties and effects of plant community characteristics in forest plantations of Shanghai City XU Junli, ZHANG Guilian, ZHANG Xijin, et al. (1017)
- Matrix formula with forest waste and their effects on *Tectona grandis* growth AI Juanjuan, HOU Lingyu, SHAO Guodong, et al. (1027)
- Natural regeneration factors of *Abies georgei* var. *smithii* on Sejila Mountain WANG Ruihong, LI Jiangrong, PAN Gang (1038)
- Growing season sap flow of *Populus hopeiensis* and *Pinus tabulaeformis* in the semi-arid Loess Plateau, China LIU Wei, WEI Tianxing, ZHU Qingke (1045)
- Water-holding capacity in forest litter of a seasonal tropical rainforest and a rubber plantation of Xishuangbanna in southwest China XIONG Zhuang, YE Wen, ZHANG Shubin, et al. (1054)
- Nondestructive and accurate measurement of volume and stem carbon storage for urban greening tree species based on terrestrial laser scanning point cloud XU Shiyu, SHI Yongjun, FENG Shengfei (1062)
- Forest stock volume estimates in Yanqing District based on GF-1 PMS images and *k*-NN method WANG Haibin, PENG Daoli, GAO Xiuhui, et al. (1070)
- Average DBH growth model of a stand with environmental parameters for *Pinus yunnanensis* in central Yunnan, China LUO Hengchun, ZHANG Chao, WEI Anchao, et al. (1079)
- Classification of coastal wetland vegetation in Hangzhou Bay with an object-oriented, random forest model MU Yanan, DING Lixia, LI Nan, et al. (1088)
- Growth of *Ormosia henryi* seedlings and photosynthetic and physiological characteristics with rhizobia inoculation DUAN Ruyan, WEI Xiaoli, AN Changrong (1098)
- Endogenous hormones in young bamboo development of *Phyllostachys edulis* 'Pachyloen' LI Zuyao, ZHANG Yanhua, ZHANG Lei, et al. (1107)
- Glucosinolate content in the leaf stage and leaf position of pakchoi MA Yonghua, CHEN Wenfei, CHEN Lingyun, et al. (1115)
- Carbohydrate composition and sucrose-metabolizing enzyme activities of hydroponic tomato fruit with salts added to nutrient solutions QIAN Wubing, LI Jianshe, GAO Yanming, et al. (1120)
- Artificial diets for *Apriona swainsoni* larvae development LIU Peng, LIU Meijuan, LIU Hengsheng, et al. (1128)
- Development of Taqman real time fluorescent quantitative PCR for porcine circovirus type 2 SHI Lin, WU Yuan, BA Shaobo, et al. (1133)
- Influence of farmer's human capital on the inflow of forestland CHEN Jun, SHEN Yueqin, ZHOU Jun, et al. (1139)
- Ecological capital in the Central Plains Urban Agglomeration (CPUA) Region of China based on remote sensing technology WANG Wantong, WANG Jinxia, FU Qiang (1146)

Reviews

- Genetic characteristics and research advances of genes related to cotton fiber development MAO Wei, CAO Yuefen (1155)
- An overview of *Sedum* spp. research ZHANG Jie, YIN Dejie, GUAN Haiyan, et al. (1166)

Scientific notes

- Stability of *Phyllostachys edulis* phytolith by scanning electron microscopy ZHAO Lihua, HUANG Chengpeng, WANG Yueyue, et al. (1177)
- Physiological characteristics of hardwood cuttings from mulberry trees with magnetic field conditions BI Sisheng, ZHANG Zhihao, LIU Xiumei, et al. (1182)

The end of Vol. 35